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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez .

„Mikor teszik végre rendbe a Szeged-Kübekháza közötti utat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik Magyarországért Mozgalom teljes mértékben azonosulni tud azzal a gondolattal, ami t
Csoóri Sándor valamikor még úgy fogalmazott meg, hogy ezt a nemzetet, ezt az országot eze r
éven keresztül a magyar vidék tartotta meg. Éppen ezért utasítunk el minden olyan intézkedést ,
ami megnehezíti a kistelepüléseken élő emberek mindennapjait. A magyar vidék, így a
csongrádi Kübekháza is élni akar, de ehhez az kell, hogy megállítsuk az elvándorlást, és olya n
viszonyokat teremtsünk, amelyek megkönnyítik az ottani lakosság életkörülményeit .

A munkába járó, tanuló, barátaikkal, családtagjaikkal kapcsolatot tartó dolgozók, diákok, és a z
összes kübekházi érdeke azt követeli, hogy a Szegedre vezet ő útszakasz olyan állapotba
kerüljön, amely lehetővé teszi a lehető leggyorsabb és balesetmentes feltételeket biztosít ó
utazási körülményeket .

Mindezekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Mikorra tervezik a Szeged-Kübekháza közötti mintegy 18 km-es útszakasz
hibáinak kijavítását?



Milyen és mekkora forrást szánnak a majdnem 1500 kübekházi polgár életé t
nagyban befolyásoló útszakasz rendbetételére ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . április 11 .

Tisztelettel,

Ander Balázs
Jobbik
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